刘祖琪 （Angela）
地址: 美国德克萨斯奥斯丁

个人概况

美国德克萨斯州奥斯丁 Westwood 高中10年级学生
奥斯丁长城中文学校学生

义工经验
2019年9月 在奥斯丁长城中文学校担任志愿者辅助中文教学

2019年6月 在中国湖南省金山学校参与中美文化交流活动并担任英语辅助教学志愿者

2018年9月~2019年3月 前后4次在奥斯丁食品银行参与义工活动。协助清理整理各项捐赠的食品,帮助整理分发捐赠的食品,以及在食品银行的厨房帮忙烹饪,组装捐赠到学校的爱心午餐饭盒

2018年6月 在中国湖南省金山学校和沅陵6中参与中美文化交流活动并担任英语辅助教学志愿者

2017年8月 至 2018年6月
Canyon Vista 中学烘焙学社社长 
领导并组织烘焙学社成员举行每两周一次的烘焙活动。从选择合适的烘焙方子，到计划安排活动时间，和老师联系策划并担任技术指导。

2018年1月
Caraway 小学国际文化节协助中国展台介绍和游戏活动

2017年7月
奥斯丁食品银行协助清理整理各项捐赠的食品

2012年7月
奥斯丁老人院为老人院的老人们义务演出小提琴专场音乐会

教育背景
 
2015-2018
Canyon Vista 中学

2018-
Westwood 高中

兴趣爱好

小提琴，画画，烘焙和读书。
Angela Liu
Location: The United States, Texas, Austin

Personal Background:

-10th grade in Westwood High School
-Student at Austin Great Wall Chinese School (AGWCS)

Volunteer Experiences:

-Sep. 2019: volunteered at AGWCS by helping Chinese teachers

-Jun. 2019: volunteered at Jin Shan Middle School to help introduce American cultures and to help students with English

-Sep. 2018 - Mar. 2019: volunteered 4 times at the Central Texas Food Bank. Helped with organizing donated food, helped distribute food, also helped cook and place food in lunch trays to be sent to schools.

-Jun. 2018: volunteered at Jin Shan Middle School and Yuan Lin 6th Middle School to help introduce American cultures and to help students with English

-Aug. 2017 - Jun. 2018: was president of Canyon Vista’s baking club, and had a meeting every two weeks. Each meeting, we baked and planned the next meeting, and the president and vice president took turns bringing ingredients.

-Jan. 2018: helped with activities at the Caraway elementary International Festival at the Chinese stand

-Jul. 2017: volunteered at Central Texas Food bank by helping with cleaning and organizing donated food

-Jul. 2012: had a violin recital at a retirement home in Austin

Education Background:

- 2015 - 2018: went to Canyon Vista Middle School

-2018- : going to Westwood High School

Hobbies:

- Violin, drawing, baking and reading








